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Perttilän koulun vanhempainyhdistys ry 
 
Puheenjohtaja Unto Lahtinen 
 
 
YLEISTÄ 
 
Perttilän koulun vanhempainyhdistyksen toiminnan tarkoituksena on tukea koulun toimintaa, 
edistää ja aktivoida kodin ja koulun yhteistyötä sekä olla mukana järjestämässä tapahtumia, 
joista on lapsille iloa ja joissa kerätään varoja koululle ja luokille. Yhdistyksen toiminta on 
vapaaehtoistyötä. Yhdistys ei tavoittele toiminnallaan voittoa, ei kerää jäsenmaksuja eikä 
kokouksista makseta kokouspalkkioita. 
 
 
HALLITUS, JÄSENMAKSUT JA TOIMINNANTARKASTUS 
 
Yhdistyksen hallitus valittiin vuosikokouksessa 2.9.2021. Yhdistyksen hallitus muodostettiin 
kaikista vanhempainyhdistyksen toiminnassa aktiivisesti mukana olevista vanhemmista. Hallitus 
kaudella 2021-2022 oli seuraava: 

- Puheenjohtaja Unto Lahtinen  
- Varapuheenjohtaja Riikka Kiiskinen 
- Rahastonhoitajat Niina Hellsten ja Niina Paunila-Sassi 
- Sihteeri Satu Helkama 
- Sari Eriksson 
- Päivi Kellokoski 
- Jenni Kurki 
- Jenni Laine 
- Merja Väli 
- Eleonora Lähteilä 
- Jonna Paavola 
- Jyrki Paavola 
- Elina Palmroos 
- Marja Stirkkinen 
- Melina Vartiainen 

 
Vuosikokous päätti, ettei yhdistys peri jäsenmaksua eikä sille valita toiminnantarkastajia. 
 
Vanhempainyhdistyksen opettajajäsenenä toimi kauden ajan Pirjo Fräntilä. 
 
 
 
YHDISTYKSEN KOKOUKSET 
 
Perttilän koulun vanhempainyhdistys kokoontui toimintakaudella 2021-2022 yhteensä 8 kertaa.  

- 2.9.2021 (vuosikokous) 
- 4.10.2021 
- 22.11.2021 
- 24.1.2022 (etäkokous) 
- 3.3.2022 
- 4.4.2022  



- 17.5.2022 
- 16.8.2022 kauden päätöskokous 

 
 
TOIMINTAKAUDEN TOIMINTA JA TAPAHTUMAT 
 

- Koronarajoitusten vuoksi perinteisiä Halloween – ja ystävänpäivän discoja ei voitu 
järjestää. 

- Jokioisten Leivän tuotemyynti lokakuussa toi yhdistykselle tuottoa 1336 eur. 
Tuotelaatikoita myytiin yhteensä 185 kpl. 

- Osallistuminen iltakoulun tonttupolkuun rastiavustajina ja mehu-, glögi- ja 
piparitarjoilulla koulun pihalla 16.12.21. Tunnelma oli iloinen ja lämminhenkinen. 

- Kuivattuja koivunlehtiä sisältävien löylytuoksupussien myynti joulun alla. Tuotto 538 eur. 
- Pertinpäivänmarkkinat 24.4.22 korvasivat perinteikkäät Marianpäivän markkinat ja olivat 

menestys. Buffetin ja myyntipöytävuokrien tuotto hankintojen jälkeen 
vanhempainyhdistykselle oli 813 eur. 

- Vappu-Kahootin teko ja vappurekvisiitan lahjoitus kaikille oppilaille koulun 
vappuekstrapäivänä 1160 eur. 

- Kiroilun ja rumien sanojen vastainen kisa luokkien välillä 25.4.-20.5.22. Kolme vähiten 
merkintöjä saanutta luokkaa palkittiin herkuin. Voittajat saivat lisäksi uimaliput 
Neidonkeitaaseen. 

- School’s Out – disco 1.6.2022 kokosi suuren määrän iloisia lapsia koululle tanssimaan, 
herkuttelemaan, kisailemaan ja pitämään hauskaa. Disco tuotti yhdistykselle voittoa 583 
eur. 

- Kevätjuhlapäivänä vanhempainyhdistyksen lahjoittamien stipendien jako kullekin 9 
luokalle 1 kpl a’15 eur, yhteensä 135 eur, sekä 3 euron jäätelölahjakortit Synnerbergin 
kioskille jokaiselle koululaiselle. Lahjakortteja lunastettiin kesän aikana 426 euron 
arvosta. 

- Xylitolipastillien hankinnat ja lahjoitus koululle lukuvuoden aikana yhteensä 538 eur 
- Erillistä rahalahjoitusta koululle ei tehty, vaan varoja käytettiin vappuhankintoihin, 

jäätelölahjakortteihin, pastilleihin lapsille sekä säästettiin mahdollista syksyn 
teatterinäytöstä varten. 
 

 
 
TALOUS 
 
Yhdistyksen toiminnan tuotot tulivat järjestettyjen tapahtumien ja myyntitempausten tuotoista. 
Varoja saatiin hankittua jälleen hyvin, toimintakauden aikana yhteensä 3272 eur. Kertyneitä 
tuottoja käytettiin koulun ja lasten hyväksi lukuvuoden aikana 1936 eur. Muuhun tarkoitukseen 
tuottoja ei käytetty. 
 
Yhdistyksen tilillä oli toimintakauden alussa rahaa 2731,54 eur, josta oli maksamatta kesän 2021 
jäätelölahjakorttilasku 414,40 eur. 
Toimintakauden lopussa yhdistyksen tilillä ja kassassa oli varoja yhteensä 3506,21 eur, josta on 
maksamatta kesän 2022 jäätelölahjakorttilasku 426 eur. Yhdistyksellä on näin ollen uuden 
toimintakauden 2022-2023 alussa käyttövaroja 3080,21 eur.  
 
 
MUKANA KEHITTÄMISESSÄ 
 
Perttilän koulun vanhempainyhdistys kuuluu Lohjan koulujen vanhemmat ry LOKOVAan. LOKOVA 
on Lohjan kaikkien koulujen oppilaiden vanhempien yhdistys ja heidän edustajansa Lohjan 
kaupungin suuntaan. Se tuo esille vanhempien kannanottoja koulutukseen ja kasvatukseen 



liittyen, mutta ei yksittäisiä kouluja koskien. Toimintakaudella Perttilän koulun 
vanhempainyhdistyksestä ei ollut aktiivisia osallistujia LOKOVAn kokouksiin.  
 
 
 
TIEDOTTAMINEN 
 
Ulkoinen tiedottaminen 
 
Yhdistys tiedotti toiminnastaan ja tapahtumista opettajajäsen Pirjo Fräntilän välityksellä Wilman 
kautta. Tapahtumista tiedotettiin myös yhdistyksen Facebook-sivuilla ja Instagram-tilillä.  
 
Sisäinen tiedottaminen 
 
Yhdistyksen hallituksen sisäinen tiedottaminen hoidettiin sähköpostitse ja WhatsApp-ryhmän 
kautta. Tiedonkulku toimi erinomaisesti ja osallistuminen toiminnan suunnitteluun ja siitä 
tiedottamiseen oli aktiivista. 
 
 
LOPUKSI 
 
Kodin ja koulun yhteistyötä kehitetään yhdessä koulun kanssa. Yhdistyksen ja koulun tavoitteena 
on edelleen innostaa uusia vanhempia mukaan niin vanhempainyhdistyksen kuin 
luokkatoimikuntienkin toimintaan. Yhdessä tekeminen on hauskaa ja yhteistyöllä saadaan aikaan 
paljon iloa lapsille ja tuottoja koululle lahjoitettavaksi. Jokaisen toimintaan osallistuvan panos 
on tärkeä. Vanhempainyhdistyksen toiminnasta jäivät lukuvuodelta 2021-2022 mieleen sekä 
iloinen yhteishenki että kävijämäärältään, tuotoiltaan ja tunnelmaltaan onnistuneet 
Pertinpäivän markkinat. Myös lasten riemu School’s out discossa pitkän koronatauon jälkeen oli 
riemastuttavaa seurattavaa. 
 
Kauden päättyessä yhdistyksen puheenjohtaja esittää suuret kiitokset kaikille toimintaan 
osallistuneille, niin vanhempainyhdistyksen jäsenille kuin oppilaiden vanhemmille, oppilaille 
itselleen ja opettajille. Koko vanhempainyhdistys puolestaan kiittää väistyviä jäseniä 
puheenjohtaja Unto Lahtista ja Melina Vartiaista heidän monivuotisesta toiminnastaan 
yhdistyksessä ja koulun hyväksi. Voimme todeta, että yhteistyö niin yhdistyksen aktiivijäsenten 
kesken kuin koulun ja vanhempainyhdistyksen välillä sujui jälleen hienosti myös lukuvuonna 
2021-2022. 
 
 
 
Lohjalla, 16.8.2022 
 
 
 
Unto Lahtinen 
Puheenjohtaja    
 
 


